
Notulen CC vergadering 22/6 
 
Agenda 
 
Jan heet iedereen welkom en in het bijzonder wethouders Schalkwijk en Ossendorp en de raadsleden 
Kindt en Klootwijk van de PvdA fractie. 
 
1. Samenstelling CC  
Jan vertelt dat de CC momenteel bestaat uit Jan, Lynde en Stefan. En dat de CC op zoek is naar 
versterking. Een notulist enkel voor de 4 jaarlijkse vergaderingen zou ook een grote hulp zijn. 
 
2. Ingekomen stukken 
Vervolgens een ingekomen stuk besproken. Voor de kleinere kinderen zijn er veel leuke 
speelmogelijkheden in Neck, voor de grotere kinderen is dit helaas beperkt.  
Een skateplek bij de ingang van Neck Zuid zou een zeer mooie speelplek zijn voor de oudere jeugd. Deze 
locatie is niet dichtbij woningen, dus zou er geen overlast kunnen zijn.  
 Dit idee is helaas niet mogelijk te financieren vanuit de CC. Maar dit idee is zeker niet van tafel en zal 
verder worden onderzocht. 
 
Stefan vraagt of dit plan eventueel toegevoegd met buitenfitness mogelijkheden kan worden zodat ook 
voor volwassen of ouderen de plek gebruikt kan worden. 
 
3. Update lopende zaken 
A. Grastegels Jisperdijk  
Een deel van de geulen tussen grastegels en het wegdek is aan gewerkt. Maar nog niet alle geulen zijn 
verholpen. Lynde zou nagaan waar nog verbeteringen moeten worden aangebracht. 
B. Zitplek Oosterdwarsweg / gemaal 
Stefan gaf een update en deze plek wordt niet hersteld. 
C. Jisperdijk bebouwde kom  
Het verzoek van aanwonenden om het deel van de Jisperdijk net buiten de kern Neck en ook de Zwarte 
weg aan te merken als bebouwde kom gebied, is in afwachting van een nieuwe medewerker gemeente. 
De gemeente dient dit proces te starten om hier een 30km zone van te kunnen maken. Momenteel is er 
geen capaciteit om dit plan te starten binnen de gemeente. 
D. Gesloten verklaring tegen sluipverkeer  
Ook voor dit punt in afwachting van een nieuwe medewerker gemeente. Momenteel is er geen 
capaciteit om dit plan verder uit te werken binnen de gemeente. Discussie ontstond wel of dit de beste 
oplossing was, maar dit plan kan worden gezien als tussenoplossing. In het nieuwe coalitie-akkoord zou 
staan dat het terugdringen van sluipverkeer absoluut een aandachtspunt is voor de nieuwe coalitie. 
E. Berging afvalbakken Mario / La Storia  
Namens Stichting Behoud Cultuur Historie Wijdewormer werd een update gegeven over het proces. De 
gemeente is overeengekomen met Mario en La Storia dat zij voor gebruik van de openbare weg voor 



vuilnisbakken een huurovereenkomst en vergunning hebben. Door deze huur zal de berging bekostigd 
worden. En de huidige status van het plan is dat een ontwerp gemaakt zal worden voor deze berging 
voor 4 vuilcontainers op de Munnikdijkweg. 
 
 
E. Onderhoud voetpaden kern Neck  
Er is door de kern Neck gewandeld en de onveilige voetpaden zijn doorgespeeld aan gemeente. Aan de 
aanwezigen wordt verzocht dit soort situaties ook zelf te melden. Dit kan via de website van de 
gemeente, zoek op de website naar ” Melding woon- en leefomgeving” of gebruik onderstaande link:  
https://www.wormerland.nl/mozard/!suite31.scherm0117?mBsb=726&mDdv=1901001 
 
F. Herinrichting Noorderweg (binnen de kern Neck) 
Gert Oskam deelde een update met de aanwezigen over de voorgenomen plannen die in September 
worden uitgevoerd. 
 
Zie voor meer informatie het WWJ. 
 
Jan voegde toe dat ook in September asfalt hersteld zal worden aan de Ringdijk bij de begraafplaats en 
een drempel op de Munnikdijkweg zal komen bij het plaatsnaambord om de snelheid te laten afnemen 
op de Munnikdijkweg richting de kern Neck. 
 
4. Verkeerssituatie uitgang Neck-Zuid  
Vóór de vergadering had de CC vernomen dat de in/uitgang bij de nieuwbouwwijk voor fietsers en 
wandelaars niet goed genoeg is. Hoe jammer ook dat dit niet direct is meegenomen in de aanleg van 
wegen, werd nu besproken of de huidige situatie in orde is voor voetgangers en fietsers. De vergadering 
was het eens dat verbetering nodig is. 
De CC zal in contact treden met de wegbeheerder.  
 
5. Energie transitie  
Stefan gaf een update over de energietransitie, een onderwerp dat eerder is besproken door toenmalig 
wethouder Halewijn. Wormerland wil in 2050 een klimaatneutrale gemeente zijn. Niet heel Wormerland 
kan in één keer aardgasvrij zijn en daarom is een aantal wijken geselecteerd om in de komende periode, 
tot 2030, mee aan de slag te gaan. Het eerste wijkuitvoeringsplan is in Wormer/Plaszoom of 
Molenbuurt. Maar Neck staat vermeld als mogelijk volgend. 
Voor Wijdewormer/Neck is er een initieel gesprek geweest met o.a. Hans Hellingman en Ger Boers en 
met enkele beleidsadviseurs van de gemeente voor een wijkuitvoeringsplan.  
Waarom wordt naar Neck gekeken? Omdat een koppelkans zich voor doet, omdat ten zuiden van Neck 
tot 2021 nieuwbouwwoningen zijn gebouwd. Deze worden voorzien van collectieve warmte, met als 
uiteindelijke warmteleverancier Stadsverwarming Purmerend. Dit kan als vliegwiel dienen voor het 
aardgasvrij maken van de rest van Neck: als een warmtenet in de buurt aanwezig is en een bron 
(Stadsverwarming Purmerend). Deze kan worden uitgebreid naar omliggende bebouwing. Ook is het 
gasnet in het zuidelijke gedeelte van Neck oud. 

https://www.wormerland.nl/mozard/!suite31.scherm0117?mBsb=726&mDdv=1901001


 
De gemeente is samen met Wormerwonen een project gestart met energiecoaches . De energiecoach 
gaat langs bij dorpsgenoten die hulp kunnen gebruiken bij het verlagen van hun energierekening. 
Momenteel probeert de gemeente in kaart te krijgen bij welke bewoners de nood het hoogst is en hier 
zullen de coaches naar toe gaan. 
 
 
6. Wijkbudget 
A. Speeltoestel Dorpshuis 
Jan gaf een update, dat dit idee vanwege bijkomende kosten (van o.a. wortels van bomen verwijderen, 
vernieuwen kindveilige ondergrond) nogmaals bekeken diende te worden. De nu geraamde kosten 
kunnen niet uit het wijkbudget van de CC bekostigd worden. De CC zal samen met Rik en de gemeente 
nagaan wat wel mogelijk is, en of er andere financiële middelen kunnen worden aangewend dit te 
realiseren.  
B. Speltafel Tjadenweg 
Stefan deelde een update, dat de speltafel bij de speelplaats aan de Tjadenweg geplaatst kon worden, 
en niet op de initiële plek bij het standbeeld op het plein aan de Tjadenweg vanwege bezwaren van 
omwonenden. Discussie ontstond of de speelplaats wel een logische plek zou zijn. De speltafel zou 
misschien een meer centrale plek in Neck kunnen krijgen. 
Via het WWJ zal navraag gedaan worden aan de bewoners wat de beste plek dan zou zijn.  Ook hier zijn 
de kosten voor het idee met de tijd gestegen. CC zal met aanvrager nagaan of er ook andere financiële 
middelen kunnen worden aangewend dit te realiseren. 
C. Vogelspot plaats Jisperdijk 
Er werd de aanwezigen verteld over een mogelijkheid voor het plaatsen van een uitkijkpunt/plateau om 
vogels en de natuur beter te kunnen bekijken. Het idee is een platform van ongeveer 3 bij 6 meter, ten 
hoogte van het schelpeneilandje voor de visdiefjes, in de berm bij het plas-drasgebied aan de Jisperdijk. 
Er zijn veel mensen die genieten van het natuurschoon en dit zou een welkome toevoeging zijn. 
Momenteel is het gevaarlijk om hier aan de weg, waar hard wordt gereden, naar de natuur te kijken. 
Er zal een groep starten om dit idee uit te werken. De betrokkenen hebben al onderzoek gedaan en er 
zijn meer partijen die mee willen helpen in dit plan, waaronder eigenaren van het plas-drasgebied, De 
Vogelwacht, Stichting Water, Land en Dijken. En de aanwezigen van de gemeente vonden dit ook een 
goed plan.  
Eén van de aanwezigen bood aan te helpen met tekeningen voor een stalen frame. 
D. Bloembakken (bij ingang) dorp 
Tenslotte werden de bloembakken besproken die door de CC geplaatst werden bij OBS Wijdewormer. 
Deze werden geleverd door een partij van buiten en waren niet goedkoop. Aan de aanwezigen werd 
gevraagd of zij lokale partijen kenden die soortgelijke bakken konden plaatsen voor de aankleding van 
het dorp.  
 
Wat verder ter tafel kwam 
De problemen met afwateren van het riool aan de Tjadenweg en Hallerweg bestaat nog steeds, na vele 
contacten met gemeente en HHNK, en veel verloren tijd, nog steeds niet is verholpen.  



Dit probleem is al eerder aangekaart door meerdere bewoners, maar klaarblijkelijk is dit nog steeds niet 
verholpen. 
CC zou in contact treden met gemeente en HHNK, dit is niet acceptabel. 
 
Ook werd gemeld dat onderhoud van het groen slecht was. Niet alles wordt bijgehouden en dat wat 
wordt bijgehouden blijft liggen als afval. Ook werd nogmaals aangegeven dat voetpaden slecht worden 
onderhouden.  
Daarnaast werd gemeld dat beplanting van bewoners over voetpaden hangt, en ook auto’s staan soms 
op stoepen geparkeerd, waardoor doorgang voor voetgangers en helemaal mensen die slecht ter been 
zijn moeilijk is 
Ook de stoeprand bij de oversteekplaats bij OBS Wijdewormer zou verhoogd moeten worden, zoals 
eigenlijk ook gepland was. Nu rijden automobilisten soms over de stoep, wat voor onveilige situaties 
zorgt. 
 
Verder werd gemeld dat er door het toegenomen aantal auto’s parkeeruitdagingen zijn in de kern.  
 
Dhr. Kindt en mevr Klootwijk vertelden over een burgerparticipatie project in Wormer, waar Mevr. 
Meijer een speelplaats voor de buurt had gerealiseerd. Hoe zij dit heeft gedaan, zou met de CC gedeeld 
worden. Bijvoorbeeld voor het plan van Sonja, maar ook voor de wijkbudget plannen voor speeltoestel 
dorpshuis en de speltafel. 
Wethouder Schalkwijk was stellig en informeerde dat financiën van de gemeente beperkt zijn en 
sowieso de eerste 100 dagen geen toezeggingen gedaan konden worden. 

 


